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A hallgatók kedd
délelőttre szervezetek békés demonstrációt a Pető  sugárúti BTK épület elé az áldatlan
állapotok miatt. Szerettünk volna megkérdezni a diákokat, miért álltak a
kezdeményezés mellé, azonban nem mindenkitől kaptunk választ. Szabó Gábor rektor
azt mondta: “soha nem lesz ebből tisztességes épület” – már ami a külcsínt illeti  

Nemcsak BTK-s hallgatók, más karok diákjai és oktatói is csatlakoztak a Petőfi-épület elé
szervezett békés tüntetéshez, vagy ahogyan ők hívják: párbeszédhez. Szerettünk a
demonstráción résztvevő néhány tucatnyi hallgató közül is megkérdezni néhányat arról, miért
csatlakoztak a keddi rendezvényhez, mit gondolnak az erősen felújításra szoruló épületért
indított kezdeményezésről, kérdéseinkre azonban nem mindenki szeretett volna válaszolni.
Farkas Gabriella volt a kivétel, a négyfős baráti társaságból egyedül őt sikerült mikrofonvégre
kapnunk, mert a többiek nem szerették volna sem nevüket, sem véleményüket vállalni az
ügyben. Gabriella elmondta, harmadéves magyar irodalom szakos hallgató, sok órája van a
Petőfi sugárúti épületben, s a petíció aláírásával azt szeretné elérni, hogy a jövő egyetemistái
már egy megszépült oktatási épületben tanulhassanak.
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Varga Ákostól, a BTK HÖK elnökétől megtudtuk, már 1400 aláírás felett jár petíciójuk
(Erasmusos hallgatók is melléjük álltak), amivel a “szocreál hangulatú épület, a
bölcsészettudomány fellegvára” felújítására, vagy legalább tisztasági festését szeretnék elérni.
A hallgató hangsúlyozta, megmozdulásuk pártpolitikától független, hiszen már több mint 20
éve szükség lenne a renoválásra.

A HÖK-elnök beszéde után – lévén, békés demonstrációról van szó – 24 árvácskát ültettek a
lépcsőfeljáró mellé. Az akciót körülbelül 10 rendőr biztosította. A 14 óráig tartó rendezvényen
később egyébként felszólalnak még a Petőfi-épületben oktató tanárok, tanszékvezetők és
intézetvezetők is.

Áldatlan állapotok a mosdókban és az oktatói szobákban, denevérek repülnek be szabadon a
termekbe, a menekülő útvonalak bizonyos tanszékekről teljesen hiányoznak, ráadásul olykor a
szennyvízcsövek is elviselhetetlen szagokat árasztanak magukból – erre panaszkodott Csikós
Zsuzsanna, a Hispanisztika Tanszék docense. Beszédét követően Plank Andrea főszervező
vette át a szót, aki amellett, hogy hangsúlyozta, a keddi rendezvény inkább párbeszéd,
semmint tüntetés, átnyújtotta Szabó Gábor rektornak az 1400 fő által aláírt petíciót.

A rektor is megerősítette, tüntetésnek nem lenne értelme a BTK épülete előtt. A Szegedi
Tudományegyetem fenntartásába 450 ezer négyzetméternyi épület tartozik, ezeket csak

Denevérek és szennyvíz keseríti meg a BTK-s oktatók
mindennapjait

“Soha nem lesz ebből tisztességes épület”
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HASONLÓ TÉMÁK:

Kommentek

részben, apránként tudja felújítani, s főként pályázati forrásból. Szabó Gábor meglepődött,
amikor azt hallotta a szervezőktől, hogy az egyetem vezetése lesöpri az asztalról a felújításra
vonatkozó beadványt, ilyen megkeresést ugyanis korábban nem kaptak. A kar dékánjával
viszont folyamatos az egyeztetés arról, milyen fejlesztési terveket valósíthatnának meg az
épületen belül és kívül, de hozzátette: “soha nem lesz ebből tisztességes épület” – már ami a
külcsínt illeti.

Mint azt korábbi cikkünkben megírtuk, a Szegedi Tudományegyetem Petőfi sugárúti
épületében olyan áldatlan állapotok uralkodnak, hogy a diákok aláírásgyűjtésbe kezdtek. Eddig
több mint 1300 szignót sikerült összegyűjteniük – tudatta portálunkkal akkor Plank Andrea, az
SZTE Bölcsészettudományi Kar Hallgatói Önkormányzatának tagja. Az aláírásgyűjtés
nyomatékosításaképpen ma délelőtt 10 és 14 óra között békés demonstrációt szerveznek, a
rendezvény utolsó három órájában a kar vezetése dékáni szünetet rendelt el. “Tudjuk, hogy
nincs erre pénze az egyetemnek, de már annak is örülnénk, ha tisztasági festés lenne, mert az
sem történt meg harminc éve.”

Korábban írtuk

Szegedma Hírportál
kb. 2 éve

A békés BTK-s demonstrációt hírportálunk is követi. 
http://szegedma.hu/?p=613842
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